

「出走圍爐團」全年優惠

Year-round offers at "Escape Travel"

條款及細則:

- 1) 旅遊團費<u>不</u>包括:來回機票、部份餐食、個人旅遊保險、入境簽證費用、自費活動及個人消費等。
- 2) 出走圍爐團旅遊優惠碼必須於即日起至 2026 年 3 月 31 日或之前使用(包括首尾兩天)。
- 3) 此優惠只適用於3香港客戶。
- 4) 旅行團出發日期將視乎出走圍爐團供應情況而定。
- 5) 客戶需透過「出走圍爐團」報名表格 (https://forms.gle/9XCjdLnMxqaNede18), 預訂任何旅行團並輸入指定優惠碼,獲出走圍爐團確認後方可獲得「每位減\$1,000」優惠。
- 6) 優惠碼不適用於扣減任何稅項及附加費、印花成本、燃油附加費或其他附加項目如旅 遊保險、行政費等。
- 7) 餘額將不作找續或退還。
- 8) 優惠碼必須於報名前一併輸入,已確認之預訂不會接受任何後補。
- 9) 任何未使用之優惠碼將不能兌換現金及更改為其他產品或服務。逾期或已失效的優惠 碼將不獲補發或延期。
- 10) 如取消訂單或進行退款,所有已使用的優惠碼,則不可再次使用及不獲退還。
- 11) 旅行團如因任何不可抗力之因素(如疫情引起的航班取消、改期、未能出境或強制檢疫等)而未能出發或入住,和記電話有限公司不會對客戶的任何損失負上責任,亦不會作出退款或賠償。
- 12) 如有查詢, 請WhatsApp出走圍爐團 9449 2883。
- 13) 出走圍爐團有權隨時修改優惠碼之使用條款而不作另行通知。如有爭議,最終將以出 走圍爐團之決定為準。
- 14) 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司對一切有關此優惠提供之服務/ 產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 15) 若本條款及細則的英文版及中文版有差異或不一致,則以中文版為準。如有與此優惠 及其使用相關的任何爭議,和記電話有限公司及出走圍爐團保留最終決定權。



Terms and Conditions:

- 1) The travel group fee **does not** include round trip air ticket, partial of meal, personal travel insurance, visa fee, optional activities, personal expenses etc.
- 2) The validity period of the discount code is from now until 31 March 31 2026, inclusive of both start and end dates.
- 3) The offer is applicable only to 3 Hong Kong customers.
- 4) The travel period is subject to the availability of Escape Travel's travel group.
- 5) Customers must use the specified discount code when registering for any travel groups. The discount can only be claimed after entering the correct code in Escape Travel's registration form (https://forms.gle/9XCjdLnMxqaNede18) and upon receiving Escape Travel's confirmation, resulting in a discount of \$1,000 per person.
- 6) The discount code is not applicable to any applicable taxes, levies, fuel surcharges and administrative fees.
- 7) Any unused balance will be forfeited.
- 8) The discount code needs to be entered at the time of payment; no discount code can be used once reservation is confirmed.
- 9) For any unused services, refunds are not applicable and are not valid for exchange for other services. Any expired discount code will not be extended or re-issued.
- 10) If booking is cancelled and a refund is made, the refund amount will not include the discount code.
- 11) If the travel group fails to depart or stay due to any force majeure factors (such as flight cancellation, rescheduling, failure to leave the country or compulsory quarantine caused by the pandemic), Hutchison Telephone Company Limited is not responsible for any loss and will not make any refund or compensation.
- 12) For enquiries, please WhatsApp Escape Travel at 9449 2883.
- 13) Hutchison Telephone Company Limited and Escape Travel reserve the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion, or the terms and conditions herein contained, at any time without prior notice or reason.
- 14) Hutchison Telephone Company Limited is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 15) In the event of any discrepancies or inconsistencies between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail. Hutchison Telephone Company Limited and Escape Travel reserve the final decision on any disputes related to this offer and its usage.